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Ekonomin i förening är fortsatt god. 
 
Spaniel:  
Rapport från funktionärsträffen 

• Vi pratade om Funktionsbeskrivning spaniel(FB-S) 
• nya anvisningarna  
• utbildning 
• provplanering. 

Retriever; 
B-provet är inte fullt ännu, vi har haft svårt att få tag på apporteringsvilt. 
Funktionärsträffen  

• WT blir officiellt troligtvis tidigast nästa år.  
• Det är inte så många som är med på A-proven så vi vill att fler ska beredas plats. 
• Det är bara vissa avdelningar som står för kostnaderna för A-prov. 
• Nya reglerna diskuterades 

 
 
Viltspår:  
Vi har haft 1 rörligt prov sen säsongen startade 
Till ordinarie provet på lördag har vi domare till 15 startande 6 i anlag 9 i öppen 
På funktionärsträffen så informerades om att man fått igenom att börja arbeta för en 
mästarklass som ska vara mer likt ett eftersök på skadskjutet vilt. 
 

Utställning: 
Anmälan är stängd. Färre anmälda ca 138 per dag mot ca 200 per dag. 
Strul med katalog för PC ställer till med massa extra arbete. Kylskåpet som vi lånat till 
utställningen har gått sönder så vi letar efter nytt.  
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FB-R. 
9-10/4 beskrevs 14 hundarvarav 2 valde att bryta beskrivningen och kan då komma tillbaka 
vid ett senare tillfälle.De som genomförde hela beskrivningen var 6 labradorer och 6 flatar. 2 
testledare och 5 funktionärer arbetade under dessa dagar.  
Den nya marken på Hejdeby var mycket bra att ha beskrivningen på. 
 
 
Eva-Britt har blivit ombed att skriva i apportören om viltspår för att sprida intresse i SSRK  
 
På representantskapsmötet pratades om ett medlemskap. 
Under representantskapsmötet så fick Morgan mottaga Jägarnas vandringspris som ha 
tilldelades på fullmäktige förra året. 
 
 
Mvh/Malin & Magnus 
 


